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Protokół Nr XXII/2021 

  

z przebiegu XXII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Krasnobrodzie 

przeprowadzonej zdalnie w dniu 11 marca 2021r. w godzinach od 1600 do 1835. 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych (lista obecności zał. Nr 1). 

 

1. Borek Bernadeta 

2. Cios – Mairot Radosław 

3. Czapla Piotr 

4. Dziura Mieczysław 

5. Gęśla Krzysztof 

6. Kopczyński Jan 

7. Kustra Piotr 

8. Korga Jerzy 

9. Mielniczek Kazimierz 

10. Najda Wiesław 

11. Sachajko Piotr 

12. Roczkowska Aleksandra 

13. Umiński Gabriel 

 

W sesji nie uczestniczyli radni: 

1. Mazurek Krzysztof 

2. Szkałuba Anna 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Kazimierz Misztal  - Burmistrz Krasnobrodu 

2. Pracownicy Urzędu Miejskiego 

Do punktu 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Cios-Mairot otwierając XXII sesję VIII 

kadencji Rady Miejskiej w Krasnobrodzie poinformował, że zgodnie z art. 15zzx ustawy 

z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw obradowanie 

odbędzie się w zdalnym trybie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady sprawdził listę obecności, wyczytując radnych z imienia 

i nazwiska. Radni odpowiadając potwierdzali obecność na sesji. Po sprawdzeniu listy 

obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że obecnych jest 13 radnych, co stanowi 

quorum i umożliwia przeprowadzenie obrad oraz podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Przewodniczący Rady powitał radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miejskiego oraz 

wszystkich mieszkańców i internautów. 
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Do punktu 2 

 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

6. Wolne wnioski i wypowiedzi. 

7. Podjęcie uchwał: 

1) ws. uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapo-

biegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krasnobród na 2021 rok, 

2) ws. określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

Strategii rozwoju ponadlokalnego Zielone Serce Roztocza 2021-2030, w tym 

trybu konsultacji 

3) ws. rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia uchwały dotyczącej szczepień 

przeciwko wirusowi SARS-CoV-2, 

4) ws. rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia uchwały dotyczącej szczepień 

przeciwko wirusowi SARS-CoV-2, 

5) ws. rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia uchwały dotyczącej szczepień 

przeciwko wirusowi SARS-CoV-2, 

6) ws. wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej, określenia stawek, zasad ustalania 

i terminu płatności opłaty uzdrowiskowej, zarządzenia poboru tej opłaty 

w drodze inkasa oraz wyznaczenia terminu płatności dla inkasentów, 

7) ws. wprowadzenia opłaty miejscowej, określenia stawki, zasad ustalania 

i terminu płatności opłaty miejscowej, zarządzenia poboru tej opłaty w dro-

dze inkasa, wyznaczenia terminu płatności dla inkasentów oraz wynagro-

dzenia dla inkasentów, 

8) ws. wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty od właścicieli nieruchomości, na których za-

mieszkują mieszkańcy, 

9) ws. wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej, 

10) ws. zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2021. 

8. Komunikaty i informacje. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chce zabrać głos ws. przedstawionego porządku 

obrad? 

Nikt nie zabierał głosu. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad: 

„za głosowało”  -  13 

„przeciw głosowało”   -   0 

„wstrzymało się”  -   0 

Protokół z głosowania stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 
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Do punktu 3 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z XXI sesji Rady Miejskiej 

w Krasnobrodzie był do wglądu w biurze Rady. Zapytał, czy ktoś ma uwagi do protokołu? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu z XXI sesji: 

„za głosowało”    -     13 

„przeciw”     -       0 

„wstrzymało się”     -       0 

    

Protokół z głosowania stanowi zał. Nr 3 do protokołu. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska przyjęła protokół z XXI sesji.   

 

Do punktu 4 

 

Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszono radnych: 

1. Dziura Mieczysław 

2. Kopczyński Jan 

3. Roczkowska Aleksandra 

 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania „za” głosowało 13 radnych. Rada powołała 

Komisję Uchwał i Wniosków w powyższym składzie. W głosowaniu uczestniczyło 

13 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 

 

Do punktu 5 

 

W tym punkcie Burmistrz K. Misztal przedstawił informację o pracy w okresie 

międzysesyjnym. 

- Informację rozpoczął od podziękowań dla firm, które zajmowały się zimowym 

utrzymaniem dróg na terenie naszej gminy tj. Zakładowi Gospodarki Komunalnej 

w Majdanie Wielkim oraz firmie Pana Dudzińskiego z Malewszczyzny. Podziękował również 

pracownikom Urzędu Miejskiego w Krasnobrodzie, którzy zajmowali się tym tematem. 

W tym roku zima była bardziej odczuwalna niż w latach poprzednich, dlatego też pracy 

było znacznie więcej, ale staraliśmy się, aby drogi były na miarę możliwości przejezdne. 

Z planowanych 100.000 zł na rok 2021 do dnia sesji wydaliśmy już 141.664,70 zł. 

Planujemy zabezpieczyć jeszcze kolejne środki na ten cel, ponieważ patrząc na prognozy 

nie wiemy jaka będzie sytuacja. 

- 3 lutego br. została podpisana umowa na termomodernizację budynku Ekonomii 

Społecznej przy ul. Rynek 12 oraz budynku Zespołu Szkół w Krasnobrodzie. Prace są już 

prowadzone. Cały zakres prac opiewa na kwotę ponad 1.300.000.00 zł. Termin realizacji 

31 sierpnia br. 

- 4 lutego br. odbyły się uroczystości przy pomniku poległych żołnierzy Armii Krajowej 

i mieszkańców w Lasowcach.   Obchody 78 rocznicy tej bitwy odbyły się w okrojonej 

formie i okrojonym składzie. Z uwagi na panującą pandemię i obostrzenia z tym związane 

nie odbyły się tak jak rokrocznie. 
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- Ogłoszony został przetarg na dzierżawę na okres 10 lat zgodnie z uchwałą Rady 

Miejskiej w Krasnobrodzie terenu wyspy i działek o łącznej powierzchni 1,15 ha wraz z 

obiektami i urządzeniami zespołu rekreacyjno-basenowego stanowiącego własność gminy 

Krasnobród. Przetarg odbędzie się w dniu jutrzejszym. Zgłosiło się 6 oferentów, którzy 

wpłacili wadium po 10.0000.00 zł. Szczegóły zostaną zawarte w umowie. 

- W dniu 19 lutego br. rozstrzygnięto przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z terenu nieruchomości zamieszkałych położonych na terenie gminy 

Krasnobród na okres od 1 kwietnia 2021 r. do 31 marca 2022 r. Najkorzystniejszą ofertę 

złożył Spółdzielczy Zakład Gospodarczy w Józefowie. Na dzisiejszą sesję został 

przygotowany projekt uchwały w tej sprawie. Podziękował pracownikom Urzędu 

Miejskiego za przeprowadzenie procedury przetargowej. 

- Otrzymaliśmy ostateczną decyzję z Ministerstwa Rolnictwa ws. zagospodarowania 

przestrzennego gminy Krasnobród. Niestety część gruntów objętych zmianami nie 

otrzymała akceptacji Ministerstwa. Mamy nadzieję, że w okresie letnim przedstawimy 

Radzie Miejskiej już ostateczną uchwałę o zmianach w planie. 

- Na początku miesiąca lutego br. został złożony wniosek do Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Zamościu o dofinansowanie projektu w ramach programu różnic 

między regionami. Celem projektu jest zwiększenie dostępności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Dominikanówce i wykonanie zaleceń PSP poprzez wydzielenie klatki 

schodowej i wyposażenie w urządzenia oddymiające.  Wartość wniosku 230.871.00 zł. 

Wkład własny gminy 70.871.00 zł. 

- 3 marca br. został złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Lubelskiego w naborze dotyczącym funduszu ochrony gruntów rolnych. Wniosek dotyczy 

drogi gruntowej w miejscowości Hutków. 

- Rozpoczęto prace nad wykonaniem projektów dotyczących remontu dróg gminnych. 

- Trwają prace nad przygotowaniem projektu budowy sieci kanalizacji w Nowej Wsi oraz 

sieci wodociągowej i kanalizacyjnej ul. Widokowej. 

- Burmistrz odniósł się do informacji i zdjęć jakie ukazały się w Internecie, na temat 

jakości wody w rzece Wieprz. Sanepid wydał w tej sprawie decyzję nie stwierdzając 

żadnych zanieczyszczeń, o których tak szeroko się niektórzy rozpisywali.   

- 24 lutego br. Burmistrz spotkał się z Lubelską Kurator Oświaty w sprawie planowanych 

zmian organizacyjnych dot. Szkoły Podstawowej im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego 

w Majdanie Wielkim. 1 marca br Burmistrz spotkał się z Panią Wizytator Kuratorium 

Oświaty Delegatura w Zamościu, która wizytowała Szkołę Podstawowa w Majdanie 

Wielkim i Szkołę Podstawową w Krasnobrodzie.   

- Przekazano wykonawcy  plac budowy na ul. Leśnej.    

- Podpisano umowę na modernizację odcinka ulicy Kościuszki, o czym była mowa na 

poprzedniej sesji. 

- Burmistrz wspomniał o planowanych wydarzeniach sportowych, które mają się odbyć 

w tym roku. Poinformował również, że 1 kwietnia br. rozpoczyna się Narodowy Spis 

Powszechny w gminie. W tym celu powołana została komisja spisowa oraz wyłonieni 

rachmistrzowie spisowi.  Szczegółowe informacje będą przekazywane za pomocą 

Internetu bądź w inny skuteczny sposób. 

Do punktu 6 

 

Radny P. Sachajko zapytał kto obecnie zarządza zaporą i czy są informacje na temat 

ewentualnego remontu. Kolejną kwestią były zapytania mieszkańców o karuzelę 

postawioną nad zalewem w okresie zimowym jako atrakcje weekendową, czy nie została 

ona postawiona samowolnie o odpowiedź poprosił Pana Burmistrza. 

Trzecim tematem, który poruszył radny to zdjęta rynna przy przepompowni, bez tej 
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rynny budynek niszczeje.  Kolejny temat poruszony przez niego dotyczył terenu przy 

sanatorium, w tym nowo powstałego tarasu widokowego czy przed sezonem planowane 

są tam jakieś prace, dotyczące m.in. posadzonych roślin, dosianie trawy itp. 

 

Burmistrz K.Misztal w odpowiedzi na pytanie radnego P.Sachajki powiedział, że będzie 

spotkanie w Lublinie w Wodach Polskich odnośnie jazu. Nie możemy wziąć 

odpowiedzialności za urządzenie w takim stanie jak jest. Firma ma wykonywać prace 

modernizacyjne na jazie, wstępny koszt remontu to kilkaset tysięcy złotych. Planowane 

prace remontowe jazu miałyby się rozpocząć jesienią, trzeba przygotować dokumentację 

projektową. Nie ma mowy, żeby prace rozpoczęły się w sezonie turystycznym.  Jaz 

wymaga generalnego remontu, będziemy się starali przedstawić, że to nie my jesteśmy 

właścicielem tego jazu, a kto inny i to on powinien podjąć się remontu i zarządzać tym 

jazem. W innych rozlewniach ogłaszane są przetargi na zarządzanie jazem i zajmują się 

tym wyspecjalizowane firmy, które znają się w tym temacie. Jest to zbyt duża 

odpowiedzialność, która jest zostawiona gminie. 

W kwestii kolejnego pytania zadanego przez radnego odnośnie karuzeli, Burmistrz 

odpowiedział, że zostało to zgłoszone do gminy, nie jest to samowola. 

Odnośnie przepompowni, Burmistrz poinformował, że będzie w niedalekim czasie 

wymagała remontu, nie można pozwolić na niszczenie tego obiektu. 

Odnośnie terenu przy sanatorium Burmistrz odpowiedział, że na wiosnę odbędzie się 

spotkanie z wykonawcą dla sprawdzenia jak rośliny się przyjęły czy powstały jakieś 

ubytki. W tym roku ten teren powinien nabrać właściwego uroku do stanu jaki był 

założony. 

 

Do punktu 7 

 

7.1. Rozpatrzenie projektu uchwały ws. uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krasnobród na 

2021 rok. 

Komentarza do projektu uchwały udzielił Burmistrz K. Misztal. Poinformował, że w 

ubiegłym roku z projektu na ochronę zwierząt z planowanych 30 tysięcy zł wydaliśmy 

ponad 20 tysięcy. Większość środków była przeznaczona na sterylizację, zabiegi psów 

przeznaczonych do adopcji oraz oddanie psów do schroniska. Udało nam się zaoszczędzić 

trochę pieniędzy z tego programu, jednak więcej funduszy będziemy chcieli przeznaczyć 

na sterylizację. Rozpatrujemy sprawę pojemników na odchody zwierząt na terenie koło 

zalewu, jednak nie jest to tak oczywiste, miasto Zamość wycofało się już z tych 

pojemników.   

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Głosów w dyskusji 

nie było i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

„za głosowało” -  13 

„przeciw”  -    0 

„wstrzymało się”  -    0 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził podjęcie uchwały Nr XXII/181/2021, która stanowi 

załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

7.2. Rozpatrzenie projektu uchwały ws. określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
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opracowania projektu Strategii rozwoju ponadlokalnego Zielone Serce Roztocza 2021-

2030, w tym trybu konsultacji. Komentarza do projektu uchwały udzielił Burmistrz 

K.Misztal. 

 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Głosów w dyskusji 

nie było i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

„za głosowało” -  13 

„przeciw”  -    0 

„wstrzymało się”  -    0 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził podjęcie uchwały Nr XXII/182/2021, która stanowi 

załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

7.3. Rozpatrzenie projektu uchwały ws. rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia uchwały 

dotyczącej szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2. Komentarza do projektu uchwały 

jak i kolejnych dwóch udzielił Pan P.Sachajko Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków 

i Petycji. Poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęły trzy petycje związane z tym 

samym tematem tj. z wirusem SARS-CoV-2 i szczepieniami. Petycje zostały rozpatrzone 

przez Komisję Skarg Wniosków i Petycji, która przygotowała projekty uchwał wraz 

z uzasadnieniem do każdej z petycji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Głosów w dyskusji 

nie było i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

„za głosowało” -  13 

„przeciw”  -    0 

„wstrzymało się”  -    0 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 9  do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził podjęcie uchwały Nr XXII/183/2021, która stanowi 

załącznik Nr  10 do protokołu. 

 

7.4. Rozpatrzenie projektu uchwały ws. rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia uchwały 

dotyczącej szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2. 

  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze jakieś pytania do projektu 

uchwały? Głosów w dyskusji nie było i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

„za głosowało” - 13 

„przeciw”  - 0 

„wstrzymało się”  - 0 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził podjęcie uchwały Nr XXII/184/2021, która stanowi 

załącznik Nr 12 do protokołu. 
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7.5. Rozpatrzenie projektu uchwały ws. rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia uchwały 

dotyczącej szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania do projektu uchwały? 

Głosów w dyskusji nie było i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w w/w sprawie. 

 

„za głosowało” -  13 

„przeciw”  -    0 

„wstrzymało się”  -    0 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził podjęcie uchwały Nr XXII/185/2021, która stanowi 

załącznik Nr 14 do protokołu. 

 

7.6. Rozpatrzenie projektu uchwały ws. wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej, określenia 

stawek, zasad ustalania i terminu płatności opłaty uzdrowiskowej, zarządzenia poboru tej 

opłaty w drodze inkasa oraz wyznaczenia terminu płatności dla inkasentów. 

Komentarza do projektu uchwały udzielił P.Garbula pracownik Urzędu Miejskiego w Kra-

snobrodzie informując, że  planowana jest podwyżka  opłaty uzdrowiskowej z 2,5 zł na 

3 zł. Obecna stawka obowiązuje na terenie Krasnobrodu od 4 lat od 2016 roku. W porów-

naniu do innych uzdrowisk stawka ta jest znacząco niższa, dlatego też podwyższenie 

stawki jest w pełni uzasadnione. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? 

 

Zdaniem radnego P.Sachajko podwyżka opłaty jest uzasadniona. Bardzo dużo inwestuje 

się w turystykę w Krasnobrodzie, a wszystkie usługi teraz drożeją. Ma nadzieję, że pod-

wyżka tej opłaty zwiększy wpływy do budżetu gminy dzięki czemu będą większe szanse 

na inwestycje i rozwój naszej gminy. 

 

Głosów w dyskusji więcej nie było i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w w/w sprawie. 

„za głosowało” -  13 

„przeciw”  -    0 

„wstrzymało się”  -    0 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził podjęcie uchwały Nr XXII/186/2021, która stanowi 

załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

7.7. Rozpatrzenie projektu uchwały ws. wprowadzenia opłaty miejscowej, określenia 

stawki, zasad ustalania i terminu płatności opłaty miejscowej, zarządzenia poboru tej 

opłaty w drodze inkasa, wyznaczenia terminu płatności dla inkasentów oraz 

wynagrodzenia dla inkasentów. Komentarza do projektu uchwały udzielił p.Garbula 

pracownik Urzędu Miejskiego w Krasnobrodzie. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Głosów w dyskusji 

nie było i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 
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„za głosowało” -  13 

„przeciw”  -    0 

„wstrzymało się”  -    0 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził podjęcie uchwały Nr XXII/187/2021, która stanowi 

załącznik Nr 18 do protokołu. 

 

7.8. Rozpatrzenie projektu uchwały ws. wyboru metody opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty od właścicieli nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy. Komentarza do projektu uchwały udzielił Przemysław 

Fila pracownik Urzędu Miejskiego w Krasnobrodzie. 

 

P. Fila poinformował, że opłata jak dotychczas naliczana jest od mieszkańca. W miesiącu 

lutym br rozstrzygnięto przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych na 

okres jednego roku tj. od 1 kwietnia do 31 marca 2022 r.  Wygrała firma z Józefowa, 

która przedstawiła najkorzystniejszą ofertę, ta sama firma, która zajmuje się tym 

obecnie. Nowe stawki to 15 złotych od osoby nieposiadającej kompostownika i 13 złotych 

z kompostownikiem. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? 

Chęć zabrania głosu zgłosiło kilku radnych. 

 

Radny G.Umiński powiedział, że w Polsce, powinniśmy mieć stawki polskie a nie unijne. 

To jest wina obowiązującego systemu. Stawki powinni ustalać ci którzy mają realny 

wpływ na koszty tego systemu a nie radni. Wzrost opłaty na 13.00 zł względem innych 

gmin nie jest dużo, ale gdyby był inny system gospodarki odpadami to ta opłata byłaby 

mniejsza. Rada ma dbać o mieszkańców a nie popierać ten chory system. Dalej radny 

zauważył, że zadłużenie mieszkańców, którzy nie płacą z różnych przyczyn wynosi około 

300 tysięcy, zapytał kto pokrywa te koszty, skoro system musi się zbilansować. 

 

Radny P. Sachajko powiedział, że pod uwagę brane są tylko osoby, które mają 

kompostownik lub nie, a co z osobami, które nie segregują śmieci, czy są takie osoby. 

 

P.Fila odpowiedział, że w obowiązującym systemie nie ma możliwości niesegregowania 

śmieci teraz jest to obowiązek. Są podwójne stawki jako kary dla tych, którzy nie 

segregują śmieci. Weryfikację kto segreguje śmieci przeprowadza firma odbierająca 

odpady. 

 

Burmistrz K.Misztal odnosząc się do wypowiedzi radnego G.Umińskiego powiedział, że 

rozumie sposób myślenia radnego i nie zarzuca mu tego że system powinien wyglądać 

może inaczej. Nie mniej jednak nie można zrzucać odpowiedzialności na pozostałych 

radnych. W tym systemie również funkcjonują pozostali radni i muszą podejmować 

decyzje. Idąc tokiem myślenia radnego to wszyscy radni powinni zagłosować przeciwko 

uchwale, bo system jest niesprawiedliwy, ale trzeba mieć na uwadze, że system nigdy nie 

będzie sprawiedliwy. Gdyby nie podnosić opłat za śmieci wówczas koszty ponosiłaby 

gmina. Przygotowując przetarg staraliśmy się, aby mieszkańcy jak najmniej byli 

obciążeni. Koszty cały czas rosną, dlatego też odpady wielkogabarytowe będą raz w roku 

zbierane. Na dzień dzisiejszy 58% mieszkańców zadeklarowało kompostowanie odpadów. 

Zachęcamy pozostałych mieszańców do kompostowania odpadów, tym bardziej że 
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również jesteśmy rozliczani z ilości tych odpadów. 

Burmistrz poinformował, że systematycznie zostają wysyłane upomnienia do osób, które 

zalegają z opłatami. Burmistrz wspomniał, że niektóre gminy uruchomiły aplikację, która 

sprawdza i powoduje, że system się uszczelnia i z tego systemu skorzystało już kilka 

gmin. Dzięki czemu udało się zweryfikować część osób, które były poza systemem i my 

też zechcemy z tego skorzystać.  

 

Radny G.Umiński odnosząc się do wypowiedzi Pana Burmistrza powiedział, że nie  zrzuca 

odpowiedzialności na innych radnych, tylko powiedział jak będzie głosował a każdy 

z radnych zagłosuje jak będzie uważał. Powiedział, że mamy swoich przedstawicieli 

w Sejmie RP i w Urzędzie Marszałkowskim niech oni coś robią w temacie opłat, bo końca 

tego nie będzie. Ponownie zapytał kto pokrywa koszty za osoby, które nie płacą. 

  

Radny J. Korga zgadza się z wypowiedzią radnego G.Umińskiego, nadmieniając, że 

bardzo duża ilość butelek jest wyrzucana gdzie popadnie, odpowiedzialność za to 

powinno wziąć państwo, a u nas w tym temacie nic się nie robi.   

 

Radna B.Borek uważa, że uchwałę należy podjąć tym bardziej, że podwyżka jest niewiel-

ka natomiast można zaapelować do posłów jak proponuje radny G.Umiński.   

 

Radny W.Najda zapytał o domki letniskowo – rekreacyjne, w jaki sposób będzie pobierana 

opłata oraz o odbiór materiałów takich jak folie z tunelu czy wykładziny.  

 

Odnosząc się do wypowiedzi radnego W.Najdy P.Fila powiedział, że jeżeli chodzi o odpady 

problematyczne to traktowane są już jako odpady szkodliwe a nie odpady komunalne, 

dlatego też ich koszty odbioru rosną.  Odnośnie tych wykładzin to są odpady wielkogaba-

rytowe i będą zabierane raz w roku według ustalonego harmonogramu. Odnośnie osób, 

które nie płacą będzie prowadzona weryfikacja deklaracji.  Zwrócimy się z zapytaniem do 

Inspektora Danych Osobowych jakie dane możemy uzyskać od różnych instytucji w celu 

sprawdzenia prawdziwości złożonych deklaracji pod względem osób zamieszkałych. Z 

takimi problemami borykają się wszystkie samorządy. 

  

Radny G. Umiński powiedział, że wie, iż część osób nie płaci z różnych przyczyn. Zadał 

pytanie do Pana P. Fili, z jakich środków pokrywamy koszty za osoby, które nie płacą, 

ponieważ system musi się zbilansować. 

 

P. Fila odpowiedział radnemu, że środki finansowe pochodzą z budżetu gminy. Prowadzi-

my postępowania egzekucyjne, ale i tak są osoby, które stale nie płacą i są to zazwyczaj 

te same osoby, które nie płacą innych podatków. 

 

Pan Burmistrz odnosząc się do zapytania radnego W.Najdy co do miejsc, które  są za-

mieszkiwane czasowo powiedział, że nie ma konieczności podpisywania umów z firmą, 

która aktualnie zajmuje się odbiorem odpadami, mogą być to umowy zawarte z innymi 

podmiotami. Dla przykładu podał, że Zakład Gospodarki Komunalnej z/s w Majdanie 

Wielkim ma podpisane umowy z 160 podmiotami i jest to bardzo duża liczba miejsc, któ-

re są zamieszkiwane czasowo. System jest dziurawy i nie da się go zapełnić w 100 pro-

centach. Nie da się kontrolować tych osób, które nie płacą albo podrzucają śmieci do in-

nych koszy na śmieci, bo to trzeba by stać i cały czas pilnować. Osoby, które nie płacą, 

bardzo często nie płacą również za inne opłaty, albo nie mają żadnego dochodu i w żaden 

sposób nie można od nich wyegzekwować tych opłat. Ten system nie jest sprawiedliwy. 
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Można się najwyżej uczyć od tych, którzy w jakiś sposób sobie z tym poradzili. Niestety 

dzieje się tak, że wszystkie opłaty rosną, jeśli chodzi o gospodarkę odpadami wszystko 

poszło w górę. Obecnie musimy respektować przepisy takie jakie są. Niekiedy bywa tak, 

że te opłaty za śmieci są wyższe niż płacony podatek. Mamy nadzieję, że sytuacja się 

polepszy i ludzie nie będą wyrzucać zużytych sprzętów do lasów, tylko wystawiać, jeśli 

będzie prowadzona zbiórka na terenie gminy. Jeśli oddajemy elektrośmieci, to mają być 

kompletne.   

Burmistrz poinformował, że ta sama firma odbierała już od nas śmieci, dlatego ma do-

świadczenie. Możemy porównać, ile ktoś wystawiał śmieci przed sezonem turystycznym 

a ile w trakcie, możemy także zweryfikować, ile osób jest w danym gospodarstwie agro-

turystycznym poprzez ilość zużytej wody w trakcie sezonu. Będziemy starali się wykorzy-

stać aplikację działającą już w kilkunastu innych gminach, jak w gminie Łęczna. W przy-

padku osób, które nie mają za co zapłacić za odpady mogą to zgłosić do gminy, wówczas 

będziemy starali się coś poradzić na tą sytuację.  Najgorsza jest sytuacja w przypadku 

osób, którzy mają pieniądze a nie płacą za odpady albo podają mniejszą liczbę osób za-

mieszkujących w danym gospodarstwie. Będziemy mogli to zweryfikować do pięć lat 

wstecz. 

 

Radny K. Mielniczek poprosił o przedstawienie wysokości opłat w okolicznych gminach. 

 

P.Fila przedstawił opłaty za śmieci: w Adamowie 21 zł od osoby bez kompostownika, 19 zł 

z kompostownikiem, w Józefowie tak jak u nas 15 zł i 13 zł, w Zwierzyńcu 15 zł i 14 zł, 

w gminie Tomaszów Lubelski podobnie jak w Adamowie. Odnośnie zbiórki elektrośmieci, 

która nie jest ujęta w harmonogramie poinformował, że będziemy się starali zabierać ten 

kompletny sprzęt i robić to za darmo, najwyżej mieszkańcy będą musieli dowieźć ten 

sprzęt w wybrane miejsce, ale nie będą obciążeni innymi kosztami. Zwrócił uwagę, że 

oddawany sprzęt musi być kompletny, ponieważ w innym przypadku wzrastają koszty 

utylizacji. 

 

Radny P.Sachajko powiedział, że ma nadzieję, że wypowiedź Pana radnego G.Umińskiego 

nie skończy się tylko na głosowaniu przeciwko uchwale a będą za tym szły zdecydowane 

kroki w kierunku napisania pism do odpowiednich służb, by coś zmieniało się w systemie.  

 

Radny G.Umiński odnosząc się do wypowiedzi radnego P.Sachajko powiedział, że pismo 

powinno być od Rady a nie od niego. Nadmienił, że posłów widzimy tylko przed wyborami 

na dożynkach i odpustach.  

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze jakieś pytania? Głosów 

w dyskusji nie było i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w 

sprawie. 

 

„za głosowało” -  10 

„przeciw”  -    2 

„wstrzymało się”  -    1 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził podjęcie uchwały Nr XXII/188/2021, która stanowi 

załącznik Nr 20 do protokołu. 
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7.9. Rozpatrzenie projektu uchwały ws. wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej. Komentarza do projektu uchwały udzielił z-ca Skarbnika T.Maruszak.   

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Głosów w dyskusji 

nie było i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

„za głosowało” -  13 

„przeciw”  -    0 

„wstrzymało się”  -    0 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził podjęcie uchwały Nr XXII/189/2021, która stanowi 

załącznik Nr 22 do protokołu. 

 

7.10. Rozpatrzenie projektu uchwały ws. zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2021. 

Komentarza do projektu uchwały udzielił z-ca Skarbnika T.Maruszak.   

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Głosów w dyskusji 

nie było i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

„za głosowało” -  13 

„przeciw”  -    0 

„wstrzymało się”  -    0 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził podjęcie uchwały Nr XXII/190/2021, która stanowi 

załącznik Nr 24 do protokołu 

Do punktu 8 

 

Przewodniczący Rady odczytał pismo Starosty Zamojskiego ws. udzielenia dotacji dla 

Parafii Rzymskokatolickiej pw. NMP w wysokości 8.000.00 zł. z przeznaczeniem na roboty 

budowlane przy zespole klasztornym podominikańskim – konserwacja i restauracja 

elewacji frontowej i strony południowej (etap II) wieży – dzwonnicy. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał o terminie składania oświadczeń majątkowych. 

 

Burmistrz K.Misztal poinformował, że do Urzędu Miejskiego w Krasnobrodzie wpłynęło 

pismo dotyczące chęci zakupu jednej z nieruchomości położonej przy Sanatorium 

Rehabilitacyjnym w Krasnobrodzie. Podmiot medyczny jest zainteresowany 

inwestowaniem na tym terenie i wybudowaniem kolejnego obiektu związanego 

z lecznictwem uzdrowiskowym. Będziemy przygotowywali przetarg na sprzedaż tej 

nieruchomości. 

 

Radny P.Sachajko skierował prośbę do Przewodniczącego Rady Miejskiej o przedłużenie  

terminu (do najbliższego poniedziałku) przedstawiania zmian do przesłanego projektu 

Statutu Gminy. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie będzie z tym problemu. 

 

Radny G.Umiński powiedział, że popiera wypowiedź radnego P.Sachajko. Zapytał, jeżeli 
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będzie miał uwagi do statutu czy będą one rozpatrywane wspólnie czy też tylko przez 

kogoś. 

Przewodniczący Rady odpowiedział radnemu, że tak jak uzgadnialiśmy to wcześniej 

spotkamy się ponownie i będziemy dyskutowali nad projektem statutu. 

 

Radny J.Korga wspomniał, że była mowa o podwyższeniu diet dla sołtysów. Jego zdaniem 

sołtysi wykonują wiele dobrej pracy i należałoby docenić ich pracę.  

 

Burmistrz K.Misztal odnosząc się do wypowiedzi radnego powiedział, że na kolejną sesję 

zechcemy przygotować projekt uchwały ustalający wysokość diety dla sołtysów. Byłaby to 

jakaś rekompensata za wykonywaną przez nich niekiedy trudną pracę. 

Mając na uwadze, że w dniu dzisiejszym obchodzony jest „Dzień Sołtysa” w imieniu 

swoim jak i wszystkich radnych Burmistrz przekazał z tej okazji najlepsze życzenia 

wszystkim Sołtysom i Przewodniczącym Zarządu Osiedli. Przewodniczący Rady dołączył 

się do przekazanych życzeń. 

Do punktu 9 

 

Przewodniczący Rady z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad o godz.1835 zakończył 

obrady XXII sesji Rady Miejskiej w Krasnobrodzie. 

 

  

Protokołowała:     Przewodniczący Rady Miejskiej: 

 

   E. Borek              Radosław Cios-Mairot  


